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Muut mahdolliset asiat

Kaupunginhallitus 17.05.2021 § 237

Merkittiin, että Ulla Huittinen teki seuraavan hallitusaloitteen:

Tehostettu tonttikampanja

Salon työpaikkatarjonta on piristynyt ja kaupungin elinvoiman kannalta on
elintärkeää, että uusien työpaikkojen myötä kaupunki saa myös uusia
asukkaita. Positiivinen ilmiö on, että Salon muuttotappio vaikuttaa
loiventuneen, ja viimeisimmässä katsauksessa kirjattiin jopa voitollinen
tulos.  Valtakunnallisesti on huomioitu  ihmisten kasvanut muuttohalukkuus
väljemmille asuinalueille. Salo pystyy vastaamaan tähän kysyntään hyvin
järkevällä kaavoituksella, kuten Märynummenkin uusien tonttien kohdalla
on nähty.
Huomioitavaa kuitenkin on myös se,  että Salon kaupungin alueella on
vielä runsaasti tontteja, jotka eivät edelleenkään houkuttele rakentajia.

Teemmekin aloitteen, että tonttien myyntiä ja markkinointia tulisi vauhdittaa
tehostetulla tonttikampanjalla. Tontteja voisi tarjota tilapäisesti alennettuun
hintaan ja markkinointia tehostaa.
Valmistelussa voisi arvioida vuoden 2017 Suomi100- tonttikampanjaa, ja
arvioida miten kampanjassa onnistuttiin, ja mitä voisi tällä kertaa tehdä eri
tavalla.

Salossa, 26.4.2021

Keskustan hallitusryhmä
Ulla Huittinen
Johanna Riski
Timo Lehti

Kaupunginhallitus päätti lähettää aloitteen valmisteltavaksi.

Merkittiin, että tiedoksi tulleita asioita ei ollut.

Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 19:04


